
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
       
 
 
 
 
 
 
 

Z á p i s n i c a 
zo  zasadnutia OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA v Hruštíne  

konaného dňa 24. júla 2020 
 
 
 
 
 
 
 



 
Zápisnica 

zo  zasadnutia OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA obce Hruštín 

konaného dňa 24. júla 2020 

Prítomní:          Mgr. František Škapec, starosta obce 
10 Poslanci : Danka Banasová, Bc. Martin Haluška, , Ing. František Krivačka, 
JUDr. Ján Macík, Milan Očkaják, Ing. Štefan Sedlár, Mgr. Peter Teťák, Ing. Ivana 
Teťáková,  Dominik Zemenčík, Vincent Žilinec) 
 

Neprítomný:      1 (Ľuboš Jancek) 
           
Ďalší prítomní: Stela Kubicová, prednosta OcÚ 
      JUDr. Juraj Macík, hlavný kontrolór obce - neprítomný 
 
K bodu č. 1:  Otvorenie. 

 
Rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril Mgr. František Škapec, starosta obce, 
ktorý privítal prítomných poslancov a konštatoval, že v zmysle zákona SNR             
č. 369/90 Zb. o obecnom zriadení orgánov obec. samosprávy  bolo zvolané  obecné 
zastupiteľstvo. Súčasne konštatoval, že sú prítomní desiati poslanci OZ.  

 
Za overovateľov zápisnice poveril: Ing. František Krivačka 
              Vincent Žilinec 
 
Návrhová komisia: Bc. Martin Haluška, JUDr. Ján Macík 
                          
Písanie zápisnice: Zuzana Kušnieriková, pracovníčka OcÚ Hruštín 
 
K bodu č. 2: Schválenie programu rokovania OZ 

 
PROGRAM : 

1.   Otvorenie. 
2.   Schválenie programu rokovania OZ. 
3.   Informácia starostu obce o plnení predchádzajúceho uznesenia OZ. 
4.   Prerokovanie žiadostí. 
5.   Návrh VZN č. 1/2020 o Záväznej časti ÚP obce Hruštín. 
6.   Prerokovanie Plánu práce obce Hruštín na rok 2020. 
7.   Schválenie zmien Rozpočtu Obce Hruštín na rok 2020.   
8.   Interpelácie. 
9.   Záver. 

 
Starosta obce dal návrh na hlasovanie: Kto je za schválenie  predloženého programu 
podľa pozvánky? 
 

Uznesenie č. 41/2020 
Hlasovanie:   
Prezentácia:          8 (Neprítomní: Ľuboš Jancek, Mgr. Peter Teťák, Ing. Ivana Teťáková ) 
ZA:          8 (Danka Banasová, Bc. Martin Haluška, Ing. František Krivačka,  

          JUDr. Ján Macík, Milan Očkaják, Ing. Štefan Sedlár, Dominik Zemenčík,        
          Vincent Žilinec) 

Proti:                     0  
Zdržal sa:              0   
   
   
 
 



 
K bodu č. 3: Informácia starostu obce o plnení  predchádzajúceho uznesenia OZ. 

 
Starosta obce informoval o plnení predchádzajúceho uznesenia OZ. 

 
Uznesenie č. 42/2020 
Hlasovanie:   
Prezentácia:          8 (Neprítomní: Ľuboš Jancek, Mgr. Peter Teťák, Ing. Ivana Teťáková ) 
ZA:          8 (Danka Banasová, Bc. Martin Haluška, Ing. František Krivačka,  

          JUDr. Ján Macík, Milan Očkaják, Ing. Štefan Sedlár, Dominik Zemenčík,        
          Vincent Žilinec) 

Proti:                     0  
Zdržal sa:              0   
                     
K bodu č. 4:  Prerokovanie žiadostí. 
 

Starosta obce informoval poslancov, že prišla: 
a/  Žiadosť Mgr. Rozálie Cilliovej, Slnečnicová 546, 930 41  Hviezdoslavov 
o prenájom nebytových priestorov nad prevádzkou Slovenskej pošty v obci Hruštín   
s. č. 49 za účelom vybudovania a prevádzkovania cukrárne s kaviarňou.  
Mgr. Rozália Cilliová predniesla, že by chcela vybudovať cukráreň s kaviarňou. 
Chcela by som podporiť zmysluplné trávenie voľného času mladých rodín s deťmi, 
dôchodcov a všetkých ostatných občanov. Týmto by som vytvorila aj pracovné 
príležitosti v obci Hruštín a zároveň by to mohlo obci Hruštín priniesť určité 
finančné prostriedky. Ja som ešte tieto priestory nevidela, chcela by som ich vidieť 
a prípadne dohodnúť ďalšie podmienky.   
Prednostka: Podľa zákona o majetku obcí, Obec postupuje tak, že majetok sa 
prenajíma a predáva buď na základe obchodnej verejnej súťaže, dobrovoľnou 
dražbou alebo priamym predajom, prenájmom. Zverejní sa to na obecnej stránke, 
úradnej tabuli, v bulletíne na 15 dní, aby sa mohli prihlásiť viacerí záujemcovia. 
Zatiaľ sme neuvažovali o prenájme tohto priestoru. Poslanci OZ musia najskôr 
schváliť či ideme dať uvedené priestory do prenájmu a akým spôsobom. 
JUDr. Macík: Treba určiť osobitný zreteľ, na ktorý treba prihliadať. Muselo by to ísť 
pravdepodobne verejnou súťažou.  
Starosta: V minulosti už bol záujem o prenájom týchto priestorov na umeleckú 
kaviareň, OZ túto žiadosť zamietlo s tým, že keď sme kupovali túto budovu od 
Rímsko-katolíckej cirkvi dali tam podmienku, že to nebude slúžiť na reštauračné 
a pohostinské účely, že to bude slúžiť na služby pre obyvateľov obce.  
Tieto priestory sú v zlom stave, treba ich zrekonštruovať. Je to nemalá investícia do 
týchto priestorov. Bolo by dobré, aby tieto priestory išli pozrieť záujemcovia aj 
poslanci OZ, poprípade stavebná komisia. Treba si dohodnúť stretnutie na obhliadku 
týchto priestorov.  
Mgr. Rozália Cilliová: Som si vedomá, že budem investovať peniaze, chcem si to 
pozrieť. Ak sa vyhlási obchodná verejná súťaž, prihlásim sa a budem to rešpektovať. 
JUDr. Macík: Plánujete v Hruštíne budúcnosť? 
Mgr. Rozália Cilliová: Podľa možností a situácie, ktorá sa nám naskytne, tak sme 
uvažovali o tom, že prídeme bývať do Hruštína.  
Treba mi dať vedieť dopredu, kedy by sme sa stretli na obhliadke a ja sa 
prispôsobím.  
  
Starosta obce dal návrh na hlasovanie: Kto je za to, aby sme zobrali na vedomie 
Žiadosť Mgr. Rozálie Cilliovej, Slnečnicová 546, 930 41  Hviezdoslavov o prenájom 
nebytových priestorov v obecnej budove s. č. 49 (nad prevádzkou Slovenskej pošty)? 
 

 
 



Uznesenie č. 43/2020 
Hlasovanie:   
Prezentácia:        10 (neprítomný: Ľuboš Jancek)  
ZA:        10 (Danka Banasová, Bc. Martin Haluška, Ing. František Krivačka,  
             JUDr. Ján Macík, Milan Očkaják, Ing. Štefan Sedlár, Mgr. Peter Teťák, 

Ing. Ivana Teťáková, Dominik Zemenčík, Vincent Žilinec) 
Proti:                     0  
Zdržal sa:              0   
 

b/ Žiadosť Mgr. Márie Poljakovej, Lán 678/42, 029 52 o odkúpenie obecného 
pozemku  k. ú. Hruštín EKN č. 20168/5 zapísaného na LV č. 3028. Na uvedený 
pozemok vyúsťuje potrubie a šachta našej kanalizácie, chceme mať bezprostredný 
prístup k šachte.  
Starosta: Pozemok sa nachádza v záhrade Mgr. Márie Poljakovej, je to bývalá 
obecná cesta, ktorá išla z Lánu krížom. Väčšina ľudí má tuto cestu vykúpenú. Bolo 
by treba urobiť fyzickú obhliadku na tvárnosti miesta, lebo časť pozemku zachádza 
do záhrady pani Martvoňovej.  
Prednostka: Pani Poljaková by si mala tento pozemok dať zamerať GP v rámci svojej 
záhrady.  
Starosta: Urobila by sa zámena pozemkov, treba zistiť či nemajú pozemok pod 
cintorínom alebo miestnymi komunikáciami. Cintorín bude treba tiež v budúcnosti 
vysporiadať.  
OZ odporúča urobiť zameranie pozemku GP, fyzickú obhliadku pozemku Komisii 
pre životné prostredie, výstavbu a územné plánovanie a podľa toho zámenu 
pozemkov.  
 
Starosta obce dal návrh na hlasovanie: Kto je za to, aby sme zobrali na vedomie 
Žiadosť Mgr. Márie Poljakovej, Lán 678/42, 029 52  Hruštín o odkúpenie obecného 
pozemku k. ú. Hruštín EKN č. 20168/5 zapísaného na LV č. 3028 a odporúča 
Komisii pre životné prostredie, výstavbu a územné plánovanie vykonať obhliadku 
pozemku. 

 
Uznesenie č. 44/2020 
Hlasovanie:   
Prezentácia:        10 (neprítomný: Ľuboš Jancek)  
ZA:        10 (Danka Banasová, Bc. Martin Haluška, Ing. František Krivačka,  
             JUDr. Ján Macík, Milan Očkaják, Ing. Štefan Sedlár, Mgr. Peter Teťák, 

Ing. Ivana Teťáková, Dominik Zemenčík, Vincent Žilinec) 
Proti:                     0  
Zdržal sa:              0   
 

c/ Žiadosť Vladimíra Opálku, Dedina 717/53, 029 52  Hruštín o odkúpenie obecného 
pozemku k. ú. Hruštín EKN č. 194/11, 29 m², zapísaného na LV č. 3028. Parcela sa 
nachádza v ich zastavanom pozemku. Z neznámych dôvodov prešla na list 
vlastníctva Obce Hruštín. Mal by si to preskúmať na Katastrálnom úrade 
v Námestove ako táto parcela prešla na Obec Hruštín.  
 
Ing. I. Teťáková: Možno sa niekde stala chyba pri ROEP Hruštín a zle sa to zapísalo.  
Prednostka: Táto parcela sa nachádza pod hospodárskymi budovami. 
Ing. F. Krivačka: Som za výmenu pozemku. Nemusíme zamieňať stavebný pozemok 
za stavebný pozemok, ale rôzne metre pozemku. Nemusí byť rovnocenný pozemok.  
 
Starosta obce dal návrh na hlasovanie: Kto je za to, aby sme zobrali na vedomie 
Žiadosť Vladimíra Opálku, Dedina 717/53, 029 52  Hruštín o odkúpenie obecného 
pozemku k. ú. Hruštín EKN č. 194/11 zapísaného na LV č. 3028. OZ odporúča  
ponúknuť iný pozemok za zámenu.   



 
 
Uznesenie č. 45/2020 
Hlasovanie:   
Prezentácia:        10 (neprítomný: Ľuboš Jancek)  
ZA:        10 (Danka Banasová, Bc. Martin Haluška, Ing. František Krivačka,  
             JUDr. Ján Macík, Milan Očkaják, Ing. Štefan Sedlár, Mgr. Peter Teťák, 

Ing. Ivana Teťáková, Dominik Zemenčík, Vincent Žilinec) 
Proti:                     0  
Zdržal sa:              0   
 
K bodu č. 5:    Návrh VZN č. 1/2020 o Záväznej časti ÚP obce Hruštín. 
 

Starosta obce privítal architektku Ing. arch. Annu Gočovú a Ing. arch. Mariána Goča, 
ktorí nám vypracovali ÚP obce Hruštín.  
Starosta obce predniesol VZN č. 1/2020 o Záväznej časti ÚP obce Hruštín a taktiež 
informoval poslancov OZ, že boli doručené na Obec Pripomienky k návrhu VZN     
č. 1/2020 od JUDr. Jána Macíka. Na „Pripomienky k návrhu VZN č. 1/2020“ 
písomne odpovedala Ing. arch. Anna Gočová. 
Ing. arch. Anna Gočová informovala, že sa schvaľuje ÚP obce Hruštín a VZN          
č. 1/2020 o Záväznej časti ÚP obce Hruštín. VZN je záväzná časť územného plánu, 
územný plán je smerná a záväzná časť, textová a výkresová. ÚP je dlhotrvajúci 
proces a robí sa vo viacerých etapách. Robili sa prieskumy, vyhotovilo sa zadanie, 
ktoré sa prerokovalo a schválilo, ďalej sa vyhotovil koncept, urobilo sa súborné 
stanovisko, ktoré dostal spracovateľ, ktorý vypracoval návrh územného plánu. Návrh 
sa znova prerokoval, na základe pripomienok sa urobil čistopis, ktorý išiel na 
záverečné prerokovanie tzn. na hlavné štátne orgány. Nakoniec Obec dostala súhlas 
na schválenie ÚP obce podľa § 25 od Stavebného úradu, odbor výstavby a bytovej 
politiky, Žilina. Územný plán sa robí podľa stavebného zákona, len záverečné 
schvaľovanie ÚP obecné zastupiteľstvo robí podľa zákona o obecnom zriadení.  
VZN je záväzná časť územného plánu, visí 15 dní, po schválení bude znova visieť 15 
dní. Potom Obec pošle Registračný list na Ministerstvo výstavby a dopravy a celé sa 
to uzavrie. V rámci zverejnenia a vypracovania VZN máme z  Ministerstva výstavby 
a dopravy metodické usmernenie, ktoré je pre nás smerodajné. Pri schvaľovaní by 
nemali byť schvaľované žiadne úpravy pretože by mohlo dôjsť k naplnenie § 25   
odst. 6 stavebného zákona a ÚP by bol v celom rozsahu neplatný. Môžu byť 
akceptované formálne pripomienky t. j. gramatické a textové úpravy. To znamená, že 
ja som dostala od Obce pripomienky, ktoré som vyhodnotila, dostali ich všetci 
poslanci, gramatické a textové chyby som opravila, ostatné regulatívy ostali tak, ako 
je to správne podľa zákona. Vysvetlila som všetky pripomienky, ktoré mi boli 
doručené.  
JUDr. Ján Macík: Súhlasím so všetkým čo ste povedali, ale k tým regulatívom by 
som chcel, aby sa upravili. Nešlo o to, aby sa odstránili regulatíva, ale aby sa stali 
jasnejšími. Nemali by sme byť zbytočne prísny k stavebníkom.  
Postupne sa prečítali všetky pripomienky k regulatívom a boli taktiež vysvetlené 
spracovateľmi ÚP.  
Ing. arch. Gočová a Ing. arch. Goč: Všetky regulatívy sú vypracované v zmysle 
zákona, nie je nič porušené, takto to musí byť vypracované.  
 
Hosť: 
p. Martvoň: Chcem len vedieť či bola zapracovaná moja námietka v ÚP časti 
Zábava. Jedná sa o trafostanicu a vedenie vysokého napätia, ktoré križovali cez moje 
pozemky, na ktoré som žiadal zakresliť chaty. Nedostal som ešte žiadne stanovisko 
od obce. Žiadam, aby moja námietka bola zapracovaná.  
Ing. arch. Gočová: To nie je námietka k VZN a ÚP je už uzavretý. Námietka sa 
zapracuje do ÚP Zóny Zábavy. Viem o tom, že je tam viac námietok.  



Prednostka: Ja som Vám to už viac krát vravela, že ÚP obce Hruštín nerieši 
rekreačnú Zónu Zábava, že to budeme riešiť v nasledujúcom doplnku Zóny Zábava. 
Chaty sa nemôžu riešiť v ÚP obce Hruštín. Je viac žiadostí o chaty a budeme to 
riešiť v Doplnku ÚP Zóny Zábava. Treba sledovať obecnú stránku, kedy sa bude 
riešiť Doplnok ÚP Zóny Zábava.  
Starosta: Vaša námietka bude akceptovaná v Doplnku ÚP Zóny Zábava. Bude to mať 
podobný priebeh ako teraz čo sme robili nový ÚP obce Hruštín. Môžete sa k tomu 
potom vyjadriť, keď budú verejné sedenia.  
Ing. F. Krivačka: Prečítal „Petíciu“, ktorú mu doručila zástupkyňa občanov             
Ing. Zuzana Maťušová. Jedná sa o ÚP v znení: „Nesúhlasím s vybudovaním 
regulovanej plochy VÚ03 – výrobná zóna – východ na území uvedenom 
v dokumente Územný plán obce Hruštín, v oblasti s miestnym názvom Chotár resp. 
Hredy“.  Podpísaných je 27 občanov.  
Ing. arch. Gočová: Je to vecná vec, podľa ministerstva to bolo prerokované, 
zmenšené, vyhodnotené a zakreslené. Spracovateľ postupoval podľa zákona. Obec 
musí urobiť výhľad do budúcna v ÚP obce, aj priemyselnú zónu.  
Starosta: Priemyselná zóna sa zapracovala do ÚP mimo rodinných domov, aby sa 
nerušil kľud občanov.  
OZ berie petíciu na vedomie. V tomto štádiu ÚP je petícia neakceptovateľná.  

 
OZ prerokovalo Správu o postupe obstarávania a spracovania Územného plánu obce 
Hruštín, návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 1/2020, ktorým sa schvaľuje 
záväzná časť Územného plánu obce Hruštín. 
OZ konštatuje, že Územný plán obce Hruštín a jeho Záväzná časť je v súlade so 
záujmami obce, s celkovou koncepciou rozvoja obce a na základe súladu návrhu, 
podľa § 25 stavebného zákona, list č. OU-ZA-OVBP1-2020/027050/TOM, zo dňa 
29.06.2020. 
 
Starosta obce dal návrh na hlasovanie: Kto je za schválenie Územného plánu obce 
Hruštín, v zmysle § 26, § 27 zákona č. 50/1976 Zb. o územnom plánovaní a 
stavebnom poriadku, v znení neskorších predpisov. 
 

Uznesenie č. 46/2020 
Hlasovanie:   
Prezentácia:        10 (neprítomný: Ľuboš Jancek)  
ZA:          9 (Danka Banasová, Bc. Martin Haluška, JUDr. Ján Macík, Milan Očkaják,  

           Ing. Štefan Sedlár, Mgr. Peter Teťák, Ing. Ivana Teťáková,  
           Dominik Zemenčík, Vincent Žilinec) 

Proti:                     0  
Zdržal sa:              1 (Ing. František Krivačka)   
 

Starosta obce dal návrh na hlasovanie: Kto je za to, aby sme schválili Všeobecne 
záväzné nariadenie č. 1/2020, ktorým sa schvaľuje záväzná časť Územného plánu 
obce Hruštín?  

 
Uznesenie č. 46/2020 
Hlasovanie:   
Prezentácia:        10 (neprítomný: Ľuboš Jancek)  
ZA:          9 (Danka Banasová, Bc. Martin Haluška, JUDr. Ján Macík, Milan Očkaják,  

           Ing. Štefan Sedlár, Mgr. Peter Teťák, Ing. Ivana Teťáková,  
           Dominik Zemenčík, Vincent Žilinec) 

Proti:                     0  
Zdržal sa:              1 (Ing. František Krivačka)   
 
 

 



Starosta: Občania majú záujem pokračovať v Zóne Zábava. Ako máme pokračovať? 
Ing. arch. Gočová: Dobre by bolo mať v uznesení OZ nie viac ako 3 mesiace starom 
o začatí vypracovania Doplnku ÚP Zóny Zábava, aby sme mohli požiadať 
ministerstvo o financie k Doplnku. V januári by bolo dobré podať žiadosť na 
ministerstvo.  
Prednostka: Predtým sa musí robiť nejaké obstarávanie? 
Ing. arch. Gočová: Predtým sa musia osloviť ľudia, výber spracovateľa, malo by sa 
urobiť zadanie, to schváliť a potom sa môže dať žiadosť na ministerstvo. Ja by som 
navrhla dnes schváliť začať obstarávať Zmeny a doplnky č. 2 ÚP zóny Hruštín – 
Zábava.  

 
K bodu č. 6: Prerokovanie Plánu práce obce Hruštín na rok 2020. 
 

Starosta obce informoval poslancov OZ, že v máji sme dostali podielové dane 
v sume cca 50.000,- , v júni: 78.000,- , v júli: 97.000,-. Čiže sa to zlepšuje. Situácia 
je dobrá.  Môžeme robiť investičné akcie.  
Starosta obce predniesol poslancom OZ Plán práce obce Hruštín na rok 2020, čo 
treba ešte urobiť, čo je už hotové. Rozobrali ho bod po bode. 
1.  Bežná údržba MK, rigolov, vodorovné a zvislé dopravné značenie + retardéry. 
- Vo Vaňovke sme vyasfaltovali vnútro zastávky, vo Vaňovke sa urobil vchod do 
cintorína a časť chodníka ku kostolíku. V Hruštíne sa opravil vchod do cintorína pri 
bráne (jama tam bola), opravila sa časť chodníka po poruche vody pri                       
p. Katreníkovej, cesta na Zábavu sa opravila (tie najväčšie jamy). 
Treba opraviť rigol do Včielku pri drevenici p. Firica, pri p. Martvoňovi vôbec nie je 
rigol, všetká voda zo Včielku tečie dolu cestou. Rigol treba taktiež predĺžiť pri          
p. Gustovi Hojovi a pri zátačke pri Urbárskom dome. Dal by som tieto práce 
a materiál naceniť a vysúťažiť.  
Mgr. P. Teťák: Pri p. Mišánikovi na konci mojej ulice voda na ceste stojí a je tam 
veľká mláka. Neodteká to nikde.  
Starosta: Budeme musieť na to pozrieť.  
2. Vybudovanie časti splaškovej kanalizácie a čerpacej stanice v Hruštíne v časti 
Kutina –  Dielnice (po obdržaní dotácie). 
- Neobdržali sme dotáciu, uvidíme či sa to bude realizovať.  
3. Rozšírenie vodovodu a kanalizácie v Hruštíne v časti Kutina – Dielnice 
(spolufinancovanie s OVS, a. s., D. Kubín): 5/2020 
- Zatiaľ tam OVS nekoná, možno na jeseň. 
4. Dokončenie JPÚ Vaňovka: 5/2020. 
- Treba vyriešiť ešte jednu námietku a mal by sa vykonať zápis na katastri 
v Námestove na LV. 
5. Dokončenie JPÚ Hruštín – Pod Uhliskom: 12/2020. 
- Pokračuje sa, koná sa. 
6. Dokončenie ÚPD obce Hruštín: 6/2020. 
- Dokončuje sa, schválilo sa.  
7. Doplnok ÚP Zóna Zábava. 
- Formálne sa dnes začne.  
8. Ošetrenie a ochrana obecného lesa. 
- Pokračuje.  
9. Vybudovanie Denného stacionára pre seniorov v obci Hruštín (spolufinancovanie 
po obdržaní dotácie). 
- Odstraňuje sa ešte predná časť kuchyne, zadný stav sa odviezol a zlikvidoval, 
nechala sa len sklepená pivnica. Denný stacionár nám už odkontrolovali na 
Žilinskom samosprávnom kraji v Žiline, čakáme na rozhodnutie, že môžeme 
pokračovať vo verejnom obstarávaní. Ak to do konca roka vysúťažíme bude dobre.  
 
 
 



 
10. Spevnenie miestnych komunikácií na Kutine – Dielnice po zrealizovaní 
vodovodu a kanalizácie: 7/2020. 
- Priebežne sa to deje, boli na dvoch uliciach vyčistené rigoly, navezený bol 
makadam, dve ulice sa odvodnili, na prvú ulicu sa navezie recyklovaný asfalt, aby 
tam mohlo chodiť vyvážať KUKA nádoby smetiarske auto.  
11. Vypracovanie projektovej dokumentácie miestnych komunikácií a inžinierskych 
sietí pre IBV Vaňovka, Hrady, Na Kútoch a v Klinku: 6/2020. 
- Zadal som to v apríli na vypracovanie projektovej dokumentácie obstarávateľa, je 
to vyhraté a čakám teraz na váš súhlas, aby sme mohli pokračovať ďalej. Projektová 
dokumentácia bola vysúťažená na 24.600,- Eur. Nebola tam zapracovaná kanalizácia 
a povrchová splašková voda. Po konzultácii s OVS nám odporučili dorobiť dažďovú 
a splaškovú kanalizáciu. Treba nám doschváliť do rozpočtu 11.000,- Eur. 
12. Výstavba multifunkčného ihriska vo Vaňovke: 5/2020. 
- Súťaž bola zadaná v apríli, vyhrala to firma VAAT zo Žiliny a môžu sa začať 
realizovať práce. Bude to stáť 62.680,- Eur.  
13. Rekonštrukcia zastávok SAD v Hruštíne a Vaňovke: 6/2020. 
- Dorobila sa posledná zastávka vo Vaňovke, treba už len napojiť osvetlenie zastávok 
na verejné osvetlenie.  
14. Výstavba miestnych komunikácií vo Vaňovke (nivelita, spevnenie štrkom): 
10/2020. 
- Nebude. 
15. Vybudovanie bezbariérového vchodu do ZŠ Hruštín – Výhon (po obdržaní 
dotácie). 
- Nebude.   
16. Sanácia hospodárskych budov v centre obce: 5/2020. 
- Momentálne sa to deje v centre obce.  
17. Vybavenie školských dielní: 6/2020. 
- Dokončené je.  
18. Stavebné úpravy Polyfunkčného objektu č. 49 (spolufinancovanie po obdržaní 
dotácie). 
- Čaká sa na výsledok. Je podaná žiadosť na MASKU. 
19. Vypracovanie projektovej dokumentácie športového areálu pri PD Hruštín: 
6/2020. 
- Zatiaľ sa nekoná. Ak to schválite, tak sa začne. OZ je za to, aby sa začalo tak ako to 
bolo navrhnuté na „Komisii“. Nech sa to začne na štyri etapy.  
20. Údržba MKS – chodba: 3/2020. 
- Dokončená je, pekne urobená. Ľudia si to chvália. 
21. Údržba areálu Kutina + tribúna: 6/2020. 
- Na budúci rok by tento bod mohol realizovať.  
Mgr. Teťák: Cesta na štadión na Kutine je v zlom stave, treba ju nejako opraviť. 
Autá chytajú spodok. Taktiež rigol treba vyčistiť. Na Kutine nám z hora z domov 
vyteká nejaká tekutina. Na budove Kutiny opadáva vakovka.  
Starosta: Na cestu sa pozrieme, opravíme  a projekt na budovu a tribúnu, rozšírenie 
šatní budeme riešiť na budúci rok.  Vakovku zrýpeme a namaľujeme, aby to 
nevyzeralo až tak zle. Väčšiu rekonštrukciu budeme robiť na budúci rok.  
22. Projekt revitalizácie zelene v obci Hruštín na verejných priestranstvách: 4/2020. 
- p. Zajac nám robil projekt. 
23. Urbanistická štúdia centra obce a areálu pri PD Hruštín: 4/2020. 
- Tento rok sa zatiaľ nebude konať.  
 
Starosta: Zistil som cenu retardéra: 750,- € s DPH. Chceme ho umiestniť na ulicu 
Lán? 
JUDr. Ján Macík: Ja by som ho tam chcel, pri našom dome.  
 
 



Starosta: Rozšírenie kamerového systému na spodné zastávky a pri kostole ešte 
jednu. Firma ALTYS vypracovala cenovú ponuku na tri kamery v sume 4.530,- €. 
V. Žilinec: Kamery nám treba. Urobme to.  
Ing. Š. Sedlár: Cesta čo je zameraná vo Vaňovke po JPÚ, prechody ciest vo Vaňovke 
treba zhutniť štrkom. Ľudia si svoje pozemky zahradili a nie je kadiaľ chodiť.  

 
Starosta obce dal návrh na hlasovanie: Kto je za to, aby sme Plán práce obce Hruštín 
na rok 2020 zobrali na vedomie? 

Uznesenie č. 47/2020 
Hlasovanie:   
Prezentácia:        10 (neprítomný: Ľuboš Jancek)  
ZA:        10 (Danka Banasová, Bc. Martin Haluška, Ing. František Krivačka,  
             JUDr. Ján Macík, Milan Očkaják, Ing. Štefan Sedlár, Mgr. Peter Teťák, 

Ing. Ivana Teťáková, Dominik Zemenčík, Vincent Žilinec) 
Proti:                     0  
Zdržal sa:              0   
 
K bodu č. 7:   Schválenie zmien Rozpočtu Obce Hruštín na rok 2020. 

 
Starosta obce spolu s prednostkou predniesli návrh zmien Rozpočtu Obce Hruštín na 
rok 2020 v nasledovných položkách: 

 
               schválený                        rozdiel                       upravený   
Výdaj - kapitálový rozpočet 
Program 10.1 
713 003 Rozšírenie kamer. systému             0,00 €               +      5 000,00 €                      5 000,00 € 
716 000 Projekt IBV Vaňovka    25 000,00 €              +     11 000,00 €                    36 000,00 € 
717 001 IBV Vaňovka (štrk)      80 000,00 €               -     16 000,00 €                    64 000,00 € 
 

Starosta obce dal návrh na hlasovanie: Kto je za to, aby sme schválili zmeny 
Rozpočtu Obce Hruštín na rok 2020 v hore uvedených položkách? 
 

Uznesenie č. 48/2020 
Hlasovanie:   
Prezentácia:        10 (neprítomný: Ľuboš Jancek)  
ZA:        10 (Danka Banasová, Bc. Martin Haluška, Ing. František Krivačka,  
             JUDr. Ján Macík, Milan Očkaják, Ing. Štefan Sedlár, Mgr. Peter Teťák, 

Ing. Ivana Teťáková, Dominik Zemenčík, Vincent Žilinec) 
Proti:                     0  
Zdržal sa:              0   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



K bodu č. 8.:  Interpelácie. 
 

Starosta obce informoval, že je potrebné schváliť na základe žiadosti od občanov 
začať obstarávať Zmeny a doplnky č. 2 ÚP zóny Hruštín – Zábava. 
 
Starosta obce dal návrh na hlasovanie: Kto je za to, aby sme schválili na základe 
žiadosti od občanov začať obstarávať Zmeny a doplnky č. 2 ÚP zóny Hruštín – 
Zábava? 

 
Uznesenie č. 49/2020 
Hlasovanie:   
Prezentácia:        10 (neprítomný: Ľuboš Jancek)  
ZA:        10 (Danka Banasová, Bc. Martin Haluška, Ing. František Krivačka,  
             JUDr. Ján Macík, Milan Očkaják, Ing. Štefan Sedlár, Mgr. Peter Teťák, 

Ing. Ivana Teťáková, Dominik Zemenčík, Vincent Žilinec) 
Proti:                     0  
Zdržal sa:              0   
 

Starosta obce informoval, že poslanci OZ majú ísť do Poľska na Gminu Zabierzow 
dňa 11. – 12. 9. 2020. Je to v rámci 20 výročia spolupráce. Treba sa rozhodnúť 
a nahlásiť. 
 
Na zasadnutie OZ boli prizvaní p. Alena Solišová a p. Vojtech Zajac – pracovníci 
Slovak Telekom, a. s., Bratislava. 
Predniesli projekt navrhovanej optickej trasy v obci Hruštín. Optická sieť by sa 
viedla podzemným vedením, stĺpy by sa zrušili, výkopová ryha by sa 
kopala väčšinou po chodníkoch, všetko by sa dalo do pôvodného stavu. Výkopová 
ryha nejde cez záhradky a súkromné pozemky. 70 % optického vedenia je 
navrhovaných zemou. Ak by v budúcnosti chceli iné organizácie optiku, už by 
nekopali, my by sme im to dali do prenájmu. Treba nám však pred tým ako s Obcou 
uzatvoríme „Zmluvu“ súhlasné stanovisko obecného zastupiteľstva.   
Spracovaná je obec Hruštín a m. č. Vaňovku dáme ešte spracovať.  
JUDr. Ján Macík: Pôjdete po existujúcich podzemných vedeniach? 
p. Zajac: Nie. Dajú sa nové káble. Trvať to bude cca 1 rok.  
JUDr. Ján Macík: Ak zhotoviteľ spôsobí škodu na komunikácii? 
p. Zajac: Opravíme to.  
Bc. Haluška: Obec Hruštín bude nejako spolufinancovať? 
p. Zajac: Nie. Financovať to bude výhradne Slovak Telekom. 
 
Starosta obce dal návrh na hlasovanie: Kto je za to, aby sme súhlasili so zámerom 
spoločnosti Slovak Telekom, a. s., Bratislava vybudovať optickú sieť v obci Hruštín 
a m. č. Vaňovka? 

 
Uznesenie č. 50/2020 
Hlasovanie:   
Prezentácia:        10 (neprítomný: Ľuboš Jancek)  
ZA:        10 (Danka Banasová, Bc. Martin Haluška, Ing. František Krivačka,  
             JUDr. Ján Macík, Milan Očkaják, Ing. Štefan Sedlár, Mgr. Peter Teťák, 

Ing. Ivana Teťáková, Dominik Zemenčík, Vincent Žilinec) 
Proti:                     0  
Zdržal sa:              0   
 
 
 
 
 



 
Bc. Haluška: Pohostinstvo Čierny Vrch nedodržujú otváracie a zatváracie hodiny.  
Ľudia sa neustále sťažujú. Treba to riešiť.  
Starosta: Obec teraz nedostala sťažnosť od občanov. Ako obec ich môžeme 
upozorniť, že nedodržujú otváracie a zatváracie hodiny.  
Prednostka: Podľa zákona treba pozrieť či je možnosť nejako sankcionovať túto 
prevádzku.  
 
OZ berie na vedomie informáciu poslanca OZ Bc. Martina Halušku o porušovaní 
nočného kľudu v pohostinstve Čierny vrch. 
 

Uznesenie č. 51/2020 
Hlasovanie:   
Prezentácia:        10 (neprítomný: Ľuboš Jancek)  
ZA:        10 (Danka Banasová, Bc. Martin Haluška, Ing. František Krivačka,  
             JUDr. Ján Macík, Milan Očkaják, Ing. Štefan Sedlár, Mgr. Peter Teťák, 

Ing. Ivana Teťáková, Dominik Zemenčík, Vincent Žilinec) 
Proti:                     0  
Zdržal sa:              0   
 

Ing. Sedlár: Ako je to s Wifi pre Teba? 
Starosta: Je to schválené. Súťaží sa to. 
JUDr. Ján Macík: Bolo by dobré zorganizovať hromadné STK na traktory pre našich 
občanov. Takého niečo už bolo v Babíne, Vasiľove. 
Mgr. Teťák: Ide sa riešiť cintorín? 
Starosta: Áno, chceme to začať vysporiadať. Chceli by sme to robiť zámenou 
pozemkov medzi obcou a vlastníkmi. P. Kupčulák musí prezistiť či sa to takto dá 
vysporiadať. Musíme dať pôvodný cintorín do poriadku a potom začať rozširovať 
cintorín.  
Starosta: Pred MKS chceme vytvoriť spevnenú plochu na ďalších 6 – 7 parkovacích 
miest. Treba urobiť projekt, stavebné povolenie a dať na budúci rok do plánu práce.  

 
K bodu č. 9: Záver. 
 

Na záver starosta obce poďakoval všetkým prítomným za účasť. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
          Stela Kubicová      Mgr. František Škapec 
       prednostka OcÚ                      starosta obce 
 
 
 
 
 
Overovatelia:   Ing. František Krivačka      ................................................................. 
 

Vincent Žilinec    ................................................................. 
 

 



 

U z n e s e n i e   č. 40/2020  
zo  zasadnutia OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA Hruštín 

konaného dňa 24.07.2020 
K bodu č. 1: Otvorenie. 
 
O b e c n é   z a s t u p i t e ľ s t v o 
 
Berie na vedomie: 
 
Účasť poslancov v počte: 10  
 
Hlasovanie:    

Za: 8 D. Banasová, Bc. M. Haluška,  Ing. F. Krivačka,  
JUDr. J. Macík, M. Očkaják, Ing. Š. Sedlár,  D. Zemenčík,  
V. Žilinec 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Ľuboš Jancek 

Nehlasovali: 2 Mgr. P. Teťák, Ing. I. Teťáková 

 
 
 
 
 
 

Mgr. František Škapec 
        starosta obce 
 

 

U z n e s e n i e   č. 41/2020  
zo  zasadnutia OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA Hruštín 

konaného dňa 24.07.2020 
K bodu č. 2: Schválenie programu rokovania OZ. 
 
O b e c n é   z a s t u p i t e ľ s t v o 
 
Schvaľuje: 
 
Program podľa pozvánky. 
 
Hlasovanie:    

Za: 8 D. Banasová, Bc. M. Haluška,  Ing. F. Krivačka,  
JUDr. J. Macík, M. Očkaják, Ing. Š. Sedlár,  D. Zemenčík,  
V. Žilinec 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Ľuboš Jancek 

Nehlasovali: 2 Mgr. P. Teťák, Ing. I. Teťáková 

 
 
 
 

Mgr. František Škapec 
        starosta obce 
 



U z n e s e n i e   č. 42/2020  
zo zasadnutia OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA Hruštín 

konaného dňa 24.07.2020 
K bodu č. 3: Informácia starostu obce o plnení predchádzajúceho uznesenia OZ.      
     
O b e c n é   z a s t u p i t e ľ s t v o 
 
Berie na vedomie: 
 
Informáciu starostu obce o plnení predchádzajúceho uznesenia OZ. 
 
Hlasovanie:    

Za: 8 D. Banasová, Bc. M. Haluška,  Ing. F. Krivačka,  
JUDr. J. Macík, M. Očkaják, Ing. Š. Sedlár,  D. Zemenčík,  
V. Žilinec 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Ľuboš Jancek 

Nehlasovali: 2 Mgr. P. Teťák, Ing. I. Teťáková 

 
 
 
 

Mgr. František Škapec 
        starosta obce 

 
 

U z n e s e n i e   č. 43/2020  
zo zasadnutia OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA Hruštín 

konaného dňa 24.07.2020 
K bodu č. 4: Prerokovanie žiadostí. 
 
O b e c n é   z a s t u p i t e ľ s t v o 
 
Berie na vedomie: 
 
Žiadosť Mgr. Rozálie Cilliovej, Slnečnicová 546, 930 41  Hviezdoslavov o prenájom nebytových 
priestorov v obecnej budove s. č. 49 (nad prevádzkou Slovenskej pošty). 
 
Hlasovanie:    

Za: 10 D. Banasová, Bc. M. Haluška,  Ing. F. Krivačka,  
JUDr. J. Macík, M. Očkaják, Ing. Š. Sedlár,  Mgr. P. Teťák,  
Ing. I. Teťáková, D. Zemenčík, V. Žilinec 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Ľuboš Jancek 

Nehlasovali: 0  

 
 
 
 
 

Mgr. František Škapec 
        starosta obce 
 
 



U z n e s e n i e   č. 44/2020  
zo zasadnutia OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA Hruštín 

konaného dňa 24.07.2020 
K bodu č. 4: Prerokovanie žiadostí. 
 
O b e c n é   z a s t u p i t e ľ s t v o 
 
Berie na vedomie: 
 
Žiadosť Mgr. Márie Poljakovej, Lán 678/42, 029 52  Hruštín o odkúpenie obecného pozemku k. ú. 
Hruštín EKN č. 20168/5 zapísaného na LV č. 3028 a odporúča Komisii pre životné prostredie, 
výstavbu a územné plánovanie vykonať obhliadku pozemku.  
 
 
Hlasovanie:    

Za: 10 D. Banasová, Bc. M. Haluška,  Ing. F. Krivačka,  
JUDr. J. Macík, M. Očkaják, Ing. Š. Sedlár,  Mgr. P. Teťák,  
Ing. I. Teťáková, D. Zemenčík, V. Žilinec 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Ľuboš Jancek 

Nehlasovali: 0  

 
 
 
 

Mgr. František Škapec 
        starosta obce 

 
U z n e s e n i e   č. 45/2020  

zo zasadnutia OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA Hruštín 
konaného dňa 24.07.2020 

K bodu č. 4: Prerokovanie žiadostí. 
 
O b e c n é   z a s t u p i t e ľ s t v o:  
 
Berie na vedomie: 
 
Žiadosť Vladimíra Opálku, Dedina 717/53, 029 52  Hruštín o odkúpenie obecného pozemku k. ú. 
Hruštín EKN č. 194/11 zapísaného na LV č. 3028. OZ odporúča  ponúknuť iný pozemok za 
zámenu.   
 
Hlasovanie:    

Za: 10 D. Banasová, Bc. M. Haluška,  Ing. F. Krivačka,  
JUDr. J. Macík, M. Očkaják, Ing. Š. Sedlár,  Mgr. P. Teťák,  
Ing. I. Teťáková, D. Zemenčík, V. Žilinec 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Ľuboš Jancek 

Nehlasovali: 0  

 
 
 
 

Mgr. František Škapec 
        starosta obce 



 
 
 

U z n e s e n i e   č. 46/2020  
zo zasadnutia OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA Hruštín 

konaného dňa 24.07.2020 
K bodu č. 5: Návrh VZN č. 1/2020 o Záväznej časti ÚP obce Hruštín. 
  
O b e c n é   z a s t u p i t e ľ s t v o:  
 
A/ Prerokovalo: 
 
Správu o postupe obstarávania a spracovania Územného plánu obce Hruštín, návrh Všeobecne 
záväzného nariadenia č. 1/2020, ktorým sa schvaľuje záväzná časť Územného plánu obce Hruštín. 
 
B/ Konštatuje, že: 
 
Územný plán obce Hruštín a jeho Záväzná časť je v súlade so záujmami obce, s celkovou 
koncepciou rozvoja obce a na základe súladu návrhu, podľa § 25 stavebného zákona,  
list č. OU-ZA-OVBP1-2020/027050/TOM, zo dňa 29.06.2020. 
 
C/ Schvaľuje: 
 
Územný plán obce Hruštín, v zmysle § 26, § 27 zákona č. 50/1976 Zb. o územnom plánovaní           
a stavebnom poriadku, v znení neskorších predpisov . 
 
Hlasovanie:    

Za: 9 D. Banasová, Bc. M. Haluška, JUDr. J. Macík, M. Očkaják,  
Ing. Š. Sedlár,  Mgr. P. Teťák, Ing. I. Teťáková, D. Zemenčík,  
V. Žilinec 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Ing. F. Krivačka 

Neprítomný: 1 Ľuboš Jancek 

Nehlasovali: 0  

 
Obecné zastupiteľstvo Obce Hruštín podľa § 4 § 6 a 11 ods. 4 písm. g) zákona č. 369/1991 Zb. 
o obecnom zriadení v z. n. p.  
 
sa uznáša na: 
 
Všeobecne záväznom nariadení č. 1/2020, ktorým sa schvaľuje záväzná časť Územného plánu obce 
Hruštín.  
 
Hlasovanie:    

Za: 9 D. Banasová, Bc. M. Haluška, JUDr. J. Macík, M. Očkaják,  
Ing. Š. Sedlár,  Mgr. P. Teťák, Ing. I. Teťáková, D. Zemenčík,  
V. Žilinec 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Ing. F. Krivačka 

Neprítomný: 1 Ľuboš Jancek 

Nehlasovali: 0  

 
 
 

Mgr. František Škapec 
               starosta obce 



 

U z n e s e n i e   č. 47/2020  
zo zasadnutia OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA Hruštín 

konaného dňa 24.07.2020 
K bodu č. 6:  Prerokovanie Plánu práce obce Hruštín na rok 2020. 
 
O b e c n é   z a s t u p i t e ľ s t v o: 
 
Berie na vedomie: 
 
Plán práce obce Hruštín na rok 2020.  
 
Hlasovanie:    

Za: 10 D. Banasová, Bc. M. Haluška,  Ing. F. Krivačka,  
JUDr. J. Macík, M. Očkaják, Ing. Š. Sedlár,  Mgr. P. Teťák,  
Ing. I. Teťáková, D. Zemenčík, V. Žilinec 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Ľuboš Jancek 

Nehlasovali: 0  

 
 
 

Mgr. František Škapec 
               starosta obce 
 
 

U z n e s e n i e   č. 48/2020  
zo zasadnutia OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA Hruštín 

konaného dňa 24.07.2020 
K bodu č. 7:  Návrh zmien Rozpočtu Obce Hruštín na rok 2020. 
 
O b e c n é   z a s t u p i t e ľ s t v o: 
 
Schvaľuje: 
 
Zmeny Rozpočtu Obce Hruštín na rok 2020 v nasledovných položkách: 
               schválený                        rozdiel                       upravený   
Výdaj - kapitálový rozpočet 
Program 10.1 
713 003 Rozšírenie kamer. systému             0,00 €               +      5 000,00 €                      5 000,00 € 
716 000 Projekt IBV Vaňovka    25 000,00 €              +     11 000,00 €                    36 000,00 € 
717 001 IBV Vaňovka (štrk)      80 000,00 €               -     16 000,00 €                    64 000,00 € 
 
Hlasovanie:    

Za: 10 D. Banasová, Bc. M. Haluška,  Ing. F. Krivačka,  
JUDr. J. Macík, M. Očkaják, Ing. Š. Sedlár,  Mgr. P. Teťák,  
Ing. I. Teťáková, D. Zemenčík, V. Žilinec 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Ľuboš Jancek 

Nehlasovali: 0  

 
 

Mgr. František Škapec 
               starosta obce 



 

U z n e s e n i e   č. 49/2020  
zo zasadnutia OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA Hruštín 

konaného dňa 24.07.2020 
K bodu č. 8:  Interpelácie. 
 
O b e c n é   z a s t u p i t e ľ s t v o: 
 
Schvaľuje: 
 
Na základe žiadosti od občanov začať obstarávať Zmeny a doplnky č. 2 ÚP zóny Hruštín - Zábava. 
 
Hlasovanie:    

Za: 10 D. Banasová, Bc. M. Haluška,  Ing. F. Krivačka,  
JUDr. J. Macík, M. Očkaják, Ing. Š. Sedlár,  Mgr. P. Teťák,  
Ing. I. Teťáková, D. Zemenčík, V. Žilinec 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Ľuboš Jancek 

Nehlasovali: 0  

 
 
 
 

Mgr. František Škapec 
               starosta obce 
 
 

U z n e s e n i e   č. 50/2020  
zo zasadnutia OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA Hruštín 

konaného dňa 24.07.2020 
K bodu č. 8: Interpelácie.  
 
O b e c n é   z a s t u p i t e ľ s t v o: 
 
Súhlasí: 
 
So zámerom spoločnosti Slovak Telekom, a. s., Bratislava vybudovať optickú sieť v obci Hruštín 
a m. č. Vaňovka. 
 
Hlasovanie:    

Za: 10 D. Banasová, Bc. M. Haluška,  Ing. F. Krivačka,  
JUDr. J. Macík, M. Očkaják, Ing. Š. Sedlár,  Mgr. P. Teťák,  
Ing. I. Teťáková, D. Zemenčík, V. Žilinec 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Ľuboš Jancek 

Nehlasovali: 0  

 
 
 
 
 

Mgr. František Škapec 
               starosta obce 
 



 

U z n e s e n i e   č. 51/2020  
zo zasadnutia OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA Hruštín 

konaného dňa 24.07.2020 
K bodu č. 8:  Interpelácie. 
 
O b e c n é   z a s t u p i t e ľ s t v o: 
 
Berie na vedomie: 
 
Informáciu poslanca OZ Bc. Martina Halušku o porušovaní nočného kľudu v pohostinstve Čierny 
vrch. 
 
Hlasovanie:    

Za: 10 D. Banasová, Bc. M. Haluška,  Ing. F. Krivačka,  
JUDr. J. Macík, M. Očkaják, Ing. Š. Sedlár,  Mgr. P. Teťák,  
Ing. I. Teťáková, D. Zemenčík, V. Žilinec 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Ľuboš Jancek 

Nehlasovali: 0  

 
 
 

Mgr. František Škapec 
               starosta obce 
 


